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Hej, 

jag har lämnat in medborgarförslag SÖD 2020/1235 och har fått ta del av en sammanställning av
förslaget som ska beslutas om. Men där slås fast att Trafikkontoret bedömer att det finns tillräckligt med
belysning iom den befintliga, och att inga planer finns på att installera mer belysning. 

Det är ju om just detta mitt förslag handlar, att den belysning som finns varken skapar trivsel eller är
tillräcklig. Det är ett kallt sken från både lampor runt omkring och de som reflekterar mönster på isen, vilka
knappt syns. 

Mitt förslag är alltså att sätta upp mer belysning, över hela skridskobanan som en tältstruktur med varmt
sken från lamporna. Under sommarhalvåret sitter färgglada flaggor där, det förändrar hela platsen på ett
positivt sätt. Detta skulle göra något liknande på vintern. 

Musik är en del av förslaget men absolut inte viktigast, det som verkligen behövs är mer ljus. Att
Trafikkontoret bedömer att det är tillräckligt är ju det jag vill ändra på. 

Vänliga hälsningar 


